
 

 

   

   

§ 8 Budget 2017 med inriktning  

 2018-2019 och investeringar till och med 2021 
 
Ett förslag från VD avseende budget 2017 med inriktning 2018-2019 samt investeringar till och 
med 2021 hade skickats ut.   
 
Styrelsen beslutade att (bilaga, Tjänsteutlåtande ärende 8, distribuerades med kallelsen) 

- godkänna VD:s förslag till budget 2017 med inriktning 2018-2019 samt investeringar till och 
med 2021. 

Särskilt uttalande avgavs av Andrea Femrell (M), samt suppleantyttrande av Theréz Randquist (M) 
och Ulf Fridebäck (FP) enligt följande: 

”Vi delar i allt väsentligt prioriteringarna i det planeringsunderlag som presenteras i ärendet. 
Däremot tycker vi att det är problematiskt att inte försäljningarna av Norra och Södra 
byggrätterna, inte finns med i planeringen för de kommande tre åren. Detta trots att försäljningen 
var en central del i finansieringen av Tele 2 arena och att SGA fastigheters ekonomi påverkas 
negativt av att försäljningen av byggrätterna inte realiserats ännu.  

Det är inte motiverat att låta bolaget dras med ökade räntekostnaderna 26 miljoner på årsbasis 
bara för att den rödgrönrosa majoriteten inte kan komma överrens om vad man vill göra med de 
aktuella fastigheterna. På sikt kommer det även att få negativa effekter på hela koncernens 
ekonomi vilket bland annat kommer att påverka såväl allmännyttans investeringsmuskler som 
utbyggnaden av fler skolfastigheter.” 

 
  


